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Fri sp~1t

Malvik Handicaplag
har hatt loddsalg den 20.11.90 og har
gitt 500,- kr. til Redd Barna.

Hvitt badekar. Grå bagvogn.
Rimelig til salgs. TIf. 97 06 37.

Sokkelleilighet 60 m2
ledig på øvre Grønnberg. Tlf. 970747.

Voksen erfaren dagmamma
ønskes til Kenneth 11 mndr. Fra januar
1991, Vikhamar. Deltid. Annenhver
uke 35 5/15 t. TIf. 97 75 59.

Renholdsstilling ved Elverket
Ved Malvik komm. Elverk er det ledig stilling som renholder.
Arbeidsområdet omfatter sa vel kontorer som garderober og det vil bli
innført et opplegg for moderne renholdsmetoder.
Arbeidstiden er fastsatt til 2 3/4 time pr. dag og lønnes etter trinn
11—18 som er fra kr. 58,55 til kr. 74,59 pr. time, alt etter ansiennitet.

Nærmere opplysninger: Renholdsinsp. Anne Bjørg Rossbach, tif.
97 05 11.

Søknad vedlagt kopi av vitnemal og attester (som ikke returneres),
sendes Malvik komm. Elverk, 7550 Hommelvik, innen 31.12.90.

HOMMELVIK BAD
Siste badedag før jul blir FREDAG 21.12.
I mellomjula er badet åpent FREDAG 28.12.

kl. 16.00 — 20.00.
Den første timen for pensjonister.
Fra og med torsdag 3.1.91 har badet ordinære åpningstider.

MALVIK FOLKEBIBLIOTEK
Åpningstider i julen:

Hommelvik: Torsdag 27. desember . . kl. 10.00—14.00
Mostadmark: Torsdag 27. desember . . kl. 17.00—20.00

Torsdag 3. januar kl. 17.00—20.00
Vikhamar: Fredag 28. desember . . kl. 10.00—14.00

Bibliotekene har ellers åpent som vanlig t.o.m. fredag 21/12-90 og
f.o.m. onsdag 2/1-90.

KRAFTTAK MOT KREFT
Den årlige kreftaksjonen er na avsluttet, og resultatet for Mal
vik kommune ble kr. 23.490,-.

Komitéen retter med dette en takk til elevene ved 9.A og B
klassen i Hommelvik ungdomsskole, likeledes til medlemmer i
Malvik idrettsiag for innsatsen ved salg av gaveblanketter.

Kulturdager
26. - 27. januar 1991

Vi inviterer alle som har en hobby,
liten eller stor til å ta kontakt med oss.
Roinnsnu har leid hele Ytre Malvik
samfunnshus, og lokalene stilles til dis
posisjon for deg/dere som kan tenke
seg å vise alle i bygda hva du/dere dri
ver med.
Meld dg på enten skriftlig eller på tlf.
97 70 33 til Kjell Forbord, Dalsvingen
23,7560 Vikhamarfør 10. januar1991.

T.M.

TREKNING
av Karistad’s Vel julelotteri.

2 kjøkkenfag m/kjøkkensett: Mats Fuglem
7-armet lysestake: Finn Gjervan
Nisse: Greta Moen
Juleduk 1,80 x 1,20: Oddbjørn Adolfsen
Brodert veggbilde: Solrun Adolfsen
Brodert duksett: Eli Årstad
Fruktkurv: Anny Benjaminsen
Pepperkakehus: Kan Årstad
Natt-julelesst: Finn Gjervan

Karistad Vel, aktivitetsgruppa

Hjertelig takk
for deltakelse og pengegaver til hjem
mesykepleien, ved min mann, vår far,
svigerfar, bestefar og oldefar, Johan
nes Sjøvold’s begravelse.

Birgit Sjøvold m/familie

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet ved vår mor,
Asbjørg Janssen’s bortgang.

Oddrun Olsen m/pårørende

Hjertelig takk
for all deltakelse ved min manns begra
velse og for kr. 4.525,- til Hjertefondet
ved RIT.

Astrid Myrenget
Hjertelig takk
for all deltakelse og oppmerksomhet
ved vår kjære mamma, Petra Ross
volds bortgang og begravelse.
En spesiell takk til Malvik sykehjem.

Else og Per Helge

På vegne av Hjemmesykepleien i Mal
vik kommune vil jeg på denne måten
takke for pengegave i forbindelse med
Johan Sjøvold’s begravelse.

Brit Ragna Renanger
Sykepleiesjef

Hjertelig takk
for oppmerksomhet på dagen min.

Solveig Hofstad

Oppmerksomhet på dagen min fra
bedes bestemt. Bortreist.

Hansine Fossmo
Takk
for oppmerksomheten på min 50-års-
dag. Eli M. Wullum,

Krumwille N. Y
U. S.A.
* * *

Vi ønsker slekt og venner
en riktig god jul og et godt nyttår.

Hilsen
Eli og Jan Wulium nz/fam.
Krumvile N. Y. U. S.A.

Arna Lunli og Kjell Holmen
ønsker slekt og venner en god jul og et
godt nytt år.

* * *
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«Budsjettet for 1991»
— Mer problemer og større

for befolkningen eller en utfordring
til eVtater.~jbefolkning?

Hvis rådmannens budsjettforslaj$r 1991 blir vedtatt av kommunestyret
den JZ desember kan innbyggerne.forberede seg på en kraftig økning i
kommunale avgifter..
Rådmannen foreslår en økning i vanr~ kloakk og renovasjonsavgiften på
17-18 prosent i gjennomsnitt. , ‘.

Satsene for fritidshjetnopphbld~kan komme til å øke med 25 prosent hvis
rådmannen får gjennomsiag for sitt foisiag. Også andre kommunale avgif
ter er foreslått Økt med 9 prosent.

Det er bebudet én reduksjon av inntil 7 lærerstillinger fra 1. august 1991.
Også fra teknisk side er.det antydet at det kan komme på tale med oppsigel
ser innen teknisk~etat. Dette er antydetpå tross retningslinjer som legger vekt
på at fast personell bI. a. skjermes for oppsigelser.

På grunn ~ pålagte oppgaver for kommunen som hovedansvar for
mennesker som tidligere ble tatt hånd av HVPU-omsorgen, må det opprettes
nye stillinger for å ivareta disse oppgaver.•~nzÉgèt émtalte «eldremilliarden» har man iforbin

delse~med~utbyggingen.av~ ~Nye~ Mç~lvik sykehjem» foreslått en styrking av
bô~idri~uihke,zi,i’nejj ~eldre’omsbrgeh.

• Fra kulturs~den~beklâgesnedskjærjngene, som for enkelte posters vedkom
•~

Fra hovedutvdlgetsside~harman valgt å forsøke å opprettholde driftsstøtten
til lag ogTforenmger sLom samme beløp som i 1990
Malvik Bygdeblad er foreslått nedlagt i sitt jubileumsår 1991, da bladet fyl
ler 20 år. En stôr’dël åvbladets driftsurgifter vil kô~rnzunen allikevel bli nødt
ti å bruke på annonseræng dersom Bygdebladet blir vedtatt nedlagt Med
dagens priser på slike ~jënestei er det sikkert ikke sd mye å spare for kommu
nen~: V ~ 3:~, •~:‘~ V

2~J.000,- kr. til Viksletta og øya, forprosjektering av fotbalibaner har man
ogs~vært nødt til å stryke. • V

Nødvendig reparasjon a?y takçtpå Hommelvik Idrettsbygg, tetting av lekka
sjé på svØmmeba.~senget öè en delmindre vedlikehold kar man også vært
nødt til å utsette. V •~. ~ ,•

I sin :bud.sjettkommentar. sier rådmannen at de relativt store låneopptak de
siste år har bidratt til at renteutgiftene vil øke med 14% i forhold til 1990-
budsjettet. Denne renteøkningen binder opp kommunns handlekraft i for
hold til oppgaver som skal løses. : V

Budsjettbehandlingen i kommunestyret den 17.12. d. å. vil bli en slitsom
dra~kamp for å hale i land et budsjett som kommunen og innbyggerne kan
leve med. V V Red.

økonomisk belastning

Juletrefest
på Hundhamaren grendahus/

gymnastikksalen ‘ved Saksvik skole.
Fredag den 28.12.90 kl. 16.00.
Det blir felles kakebord og vi oppford
rer familiene til å ta med sitt bidrag.
Underholdning, utlodning.
Nissen er kontaktet.
Påmelding på tif. 97 70 91 innen fre
dag 21.12.90.

Hilsen Hudhamaren Vel

Årets julefest
med Sentrum Vel/Blandadanslaget.

Laget inviterer sine medlemmer til fest
6. juledag i Folkets Hus kl. 20.00.
Musikk av Trondhjems beste danse
band “Tusenfryd”.
Dørene stenges kl. 21.30.

Juletrefest
6. juledag i Folkets Hus kl. 16.00.

Underholdning, gang rundt juletreet.
Servering, utlodning.

Juletrefest

Sentrum Vel

på Forbord bedehus
fredag den 28.12.90 kl. 17.00.

Andakt ved kretssekretær Per Fedje.
Malvik familiemusikk synger.
Utlodning, gang rundt juletreet og
bevertning.
Alle er hjertelig velkommen.

Vikhamar søndagsskole

Skytterfest
3. juledag kl. 20.00.

Arnsteins.
Forhåndssalg av bil v. nr.bord.
Samfunnshuset (gangen) onsdag den
19. des. kl. 18.00—20.00.
Aldersgrense 18 år. Entré kr. 100,-.

C;.4t9~
~ V.~I~ :1

i

Vi synger julen inn
på Forbord bedehus, fredag den 14.
desember kl. 18.30 (merk tiden).

Medvirkende:
* Melosensemblet
* Malvik Familiemusikk
* Øystein Aasen (tale og sang)

Velkommen til en feststund i førjuls
stria.

Redaktør for bladet:
KRISTIAN NYGAARDSVOLL, 7550 Hommelvik — Telefon 9702 52
ELLEN BROX, Mostadmark, 7550 Hommelvik — Telefon 97 99 79

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 100,- pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif. (07) 52 69 60

Arr. Malvik Indremisjonsforening



4 Malvik Bygdeblad

Malvik kommune informerer: -.

MALVIK KOMMUNE
TEKNISK ETAT

Boligprosjekt for ungdom og andre
i etableringsfasen
I Bjørnmyra boligfelt vil Malvik kommune, i samarbeid med NBBL Utbyg
ging AJS, starte «Boligprosjekt for ungdom og andre i etableringsfasen».
Prosjektet vil bli styrt lokalt av teknisk etat.
Prosjektets malsetting er a sette ungdom og andre grupper i etablerings
fasen i stand til a kunne bygge sin egen bolig innenfor oppnåelig økono
miske rammer hva angar krav til egenkapital og fremtidig bokostnader.
Fra teknisk etat vil de boligsøkende deltagere bli gitt bistand ved følgende
ledd i byggesaken.
— planlegging og prosjektering
— finansiering
— anbud, kontraktsinngaelse med entreprenører
— utførelse, egeninnsats m.v.
— forhåndsveiledning om konsekvenser og hva egen bolig krever
— tilrettelegging og veiledning ved innlevering av søknader m.v.
Teknisk etats bistand vil være av veiledende og koordinerende art, og del
takende boligsøkende vil overta fullt byggherreansvar for sin bolig.
Prosjektet omfatter oppføring av inntil 13 stk. boliger basert på 2 ulike hus-
typer, en type bolig m/loftsetg. og en type bolig mlunderetg.
Felles for disse er at arealet er 99 m2 BA.
Samtlige boliger oppføres frittstående på selveiergrunn.
Av erfaring fra bl.a. Steinkjer og Stjørdal vil husleie pr. mnd. ligge på
kr. 3.100,- for den ene boligtypen og noe høyer for den andre (hus mJ
underetg.) I disse beløp har vi funnet det riktig å ikke ta med skattereduk
sjon ved rentefradrag. Dette betyr at den månedlige husleien vil ligge lave
re.
I vårt oppsett er medtatt de faktiske utgifter som er tilknyttet prosjektet
samt at vi har utregnet husleien pr. måned de første 7 årene.
Prosjektet vil sende en samlet lånesøknad til Husbanken samt søknad om
kommunalt etableringslan. Vi har forventninger om at muligheten for full-
finansiering gjennom Husbanken er mulig for den ene boligtypen,
avhengig av egeninnsatsen til hver enkelt.
Fra vår side mener vi det er riktig å få frem samtlige kostnader på et tidlig
tidspunkt og gjøre disse kjent for boligsøkende.

Hvem kan søke.
Prosjektet er primært tilrettelagt for yngre boligsøkende som er første
gangssøkende til Husbanken. Imidlertid er vi klar over at andre grupper
kan ha behov for egen bolig. Disse kan også søke. Ved stor søkermengde
vil deltakere vli utvalgt pa grunnlag av «Nye tildelingsregler i AJS Malvik
Tomteselskap.
Vi mener dette er en god sjanse til a skaffe seg en egen bolig innenfor
akseptable økonomiske rammer.
Søknadsskjema for prosjektdeltagelse samt «miniprosjekt» fås ved henven
delse til:
MALVIK KOMMUNE, Teknisk etat, 7550 Homnielvik. Tif. 970511

Jan Fossum

~.s.,r ~ør

Nisseorkester
Vikhamar og Saksvik skolekorps og
Malvik musikkorps vil i ar stille med
felles nisseorkester.
Vi tar på oss oppdrag ved juletrefester,
julebord, firmafester o.l.
Vi har et stort utvalg av julemusikk.
Kontakt oss så fort som mulig:
Egil Olsen, tif. 976653.
Sverre Vikhammermo, tif. 9782 72.

VSSK og MMK

Musikk til
Juletrefesten?
Vårt nisseorkester stiller opp1
Bestilling: TIf. 97 10 10 eller 9090 72.

HOMMELVIK MUSIKKORPS

Jegerproven
Viltnemnda arrangerer informasjon pa
møte til Jegerprøven på Hommelvik
Ungdomsskole torsdag 3.1.91 kl. 18.
Ta med personnummer, evt. nærmere
informasjon tlf. 97 00 95.

God jul og godt nyttår
ønskes til slekt og venner fra

Solveig Sveian,
Guri og Vidar Jorgensen m. barna

Man, Astrid, Ole Herman

Malvik Helsesportsiag
Dessverre måtte vi avlyse dametrim
men og trening av yngres ved Saksvik
skole veldig tidlig i år, p.g.a. andre
arrangement på skolen.
Vi starter opp igjen på ny frisk 8.
januar 1991 med Karin Kippe som
instruktØr.
Vi ønsker gamle og nye medlemmer
velkommen.
En riktig god jul til alle vare medlem
mer.

hilsen styret

(~Ma1vik Idrettsiag

Turorientering
Olav Brekken ble den heldige vinner
av overtrekksdrakten. Vi gratulerer!
Malvik i.l. håper det var mange som
hadde noen fine turer i marka, og øns
ker de velkommen til neste år.

Med hilsen styret i 0-avd.
~>E ~
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Reha o ilitering er ikke bare
“knain.g” av.fysioterapeuter
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IÏ~nùnelvik’ korforéning er en av mange lag og foremnger som har vært til glede
for pasientene denne høsten.

En viktig del av rehabiliteringstil
budet er også de aktiviteter som
skjer på ettermiddag og kveldstid.

Vi ved Betania er vært takknemlig
for at så mange lag og foreninger
også denne høsten har stilt opp for å
øke livskvaliteten til pasientene.

Det vil føre for langt å nevne hver
enkelt, men vi lar Hommelvik Kor-
forening representere alle både bar
negrupper, andre lag og foreninger
som har vært her denne høsten.

Administrasjonen ved Betania
retter en stor takk til alle besøkende
også denne hsøten.

Ellers kan vi minne om at bas
sengu~byggingen er i god gjenge.
Råbygget er ferdig og vi holder på
innendørs. Ferdigstillelse blir til
sommeren -91.

Loddsalget som mange i Malvik
har stiftet bekjentskap med er imid
lertid avsluttet nå, netto fortjeneste
er det vanskelig å si noe om ennå,
men et hvert økonomisk bidrag har
vært og er viktig for realiseringen av
prosjektet.

Takk til alle dere som enten har
solgt eller kjøpt lodd!

En god og velsignet julehøytid
ønskes alle fra oss på Betania!

Malvik Helsesportsiag
Trekning av medlemslotten julemessa

24. november 1990.
Brodert kjøkkensett, Æ 53— Elsa Saksvik
Damegenser, 119 — Kan Jensen
Damegenser, T 94— Ida Nordberg
Plante, I 33— Jørgine Løvset
25 kg potet, N 25 — Øystein Kristiansen
25 kg potet, Y 18— Espen Fosse
Plante, A 26—Liv og Jostein Kosberg, Berkåk
Pute, S 73—Anna Sveian
6 glass, A 2— Torgeir, tlf. 97 99 98
6 asjetter, Y 43—Kan Svedal
Fruktkniver, U 33— Else Sundt
Babysett, II 70— Niedzn Olsen Fevåg
Babykjole, Y 18— Trond Kringhaug
Juleforkle, U 37— E. K. Glørstad
Stort julebilde, N 41—I. Moum
Lite julebilde, T 57— Eva K.
Vinnerne er tilskrevet.
Vi takker alle som har støttet oss med
julemessa.

MalvIk Handicaplag
takker alle loddkjøpere og de som har
gitt oss tilskudd til gevinster i vårt lot
ten.
ønsker du å bli medlem i vårt lag så ta
kontakt, eller du kan også komme på
våre møter som er på Midtsand gren
dahus. For styret,

Åslaug StrØmsnes, leder.

Utstyr for hopp
Hoppavd. i Hommelvik IL er interes
sert i hopputstyr som passer for barn.
Alt utstyr er av interesse, hoppski,
hoppsko, terrengski med wirebinding
etc. De som har slikt utstyr bes hen
vende seg til Roar Haug, tif. 97 51 07.

Frelsesarméen
Torsdag 27/12 (3. juledag) kl. 18.00 er
det juletrefest på Frelsesarméen i
Hommelvik.
Velkommen til en familiekveld med
sang og glede på Frelsesannéen.

Leif Lundberg

MalvIk Pensjonistforening
Møter i første halvår 1991:

Årsmøte 16. januar.
Medlemsmøter:
13. februar
13. mars
17. april
15. mai
12. juni Sekr.

Vikhamar og Saksvik
skolekorps årsmøte

ble avholdt 27. sept. -90. Etter valget
har styret følgende medlemmer:
Leder: Roald kvamstad
Nestleder: Frank Sommer
Sekretær: Kirsti Aune Moum
Leder Økonomikom.: Ingvar Tøndel
Fung. leder faglig kom.: Frank Sommer
Leder tur- og arr.kom.: Aslaug Weng

stad
Leder forvaltningskom.: Per Høiseth
Valgt kasserer er Per Vollino.

Vikhamar og Saksvik skolekorps
Kirsti Moum

- sekr. -

c~. ~

~‘

I.. ~
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Hilsen messekomitéen
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MALVIK KOMMUNE INFORMERER:
SKAL VI VEDDE?

ENERGI RISEN SYNKER!
FLEKSITARIFF

Et tilbud fra Malvik Everk
BRUK BILLIGERE STRØM
Som du vet har kraftstasjonen rundt om kring i Sør-Trøn
delag måttet la mye av vannet passere utenom turbinene de
siste par årene. Det betyr at verdifull energi har gått til spil
le, eller er solgt til utlandet for en billig penge.
Dette er egentlig sløsing med verdifulle naturressurser og
skyldes at strømforbruket innenlands har vært lavere enn
den kapasiteten vi har til å levere strøm. Mange har gått
over til å benytte andre oppvarmingskilder enn elektrisk
energi, f.eks. olje eller ved.
Nå vil vi gjerne at du som varmer opp hjemmet ditt med
ved, olje o.l. blir med på en prøveordning der vi er villig til
å selge deg strøm til lavere pris, dersom du går over til å
bruke elektrisk energi til oppvarming i stedet.
Da gir du også et bidrag i kampen for et renere miljø og mer
fornuftig bruk av naturressursene!

LYST PÅ ET VEDDEMÅL?
Tilbudet vi nå går ut med kan minne litt om et veddemal.
Du inngår en trearig avtale med oss som innebærer at du
fram til 1.5.91 far en solid rabatt på den elektrisitet du bru
ker til oppvanning.
Hvis markedsprisen på elektrisitet stiger eller synker, kan
prisen på «oppvarmingsstrømmen* justeres opp eller ned
fra 1.5.91.
Sammen skal vi «gambie» litt på dette!

Riv her!

FLEXITARIFF
Dette tilbudet går til H4-abonnentene i Malvik. Vi har
valgt å kalle det FLEXITARIFF, nettopp fordi det er flek
sibelt.
Alle bruker elektrisk energi i hjemmet. Til lys, komfyr,
vaskemaskin, stØvsuger, TV, stereo og andre elektriske
apparater. Dette strømforbruket holder seg jevnt hele året.
Det er liten forskjell mellom de ulike husstandenes strøm-
forbruk til slike formål.
Dette faste forbruket skal du betale full pris for. Vi bar satt
gensen til 13.000 kWh pr. år.

OPPVARMING
Oppvarmingsbehovet varierer med årstider og klima. Du
kan bruke elektrisitet, olje eller ved til å holde vinterkulda
ute. Vi vil gjerne at du skal holde sdeg til elektrisk oppvar
ming. Med FLEXITARIFF får du nå lavere pris på den
strømmen du bruker ut over grensen på 13.000 kWh pr. år.
Hvis markedsprisen pa strøm stiger, har vi anledning til a
justere oppover. Skulle sa galt skje at denne prisen til og
med blir høyere enn den vanlige H4-tariffen.... Da har du
tapt!

KALDE FØITER?
Stopp litt! Det er ingen grunn til a fa kalde føtter. Du kan jo
bare gå over til olje eller ved igjen, når som helst! Det
skulle vel holde varmen i føttene, eller hva?
Les spillereglene og ta sjansen!

ê

JA JEG TAR VEDDEMÅ ET!
Jeg bekrefter at jeg vil delta i prøveordningen med FLEXI
TARIFF for en trears periode. Forbruk inntil 13.000 kWh
pr. år avregnes etter en pris som gjenspeiler markedspris.
For perioden t.o.m. 30. april 1991 vil denne prisen være 26
øre/kWh (eks. off. avg.).
Deretter kan prisen — etter 14 dagers forvarsel reguleres 1.
januar, 1. mai og 1. oktober.

Navn:

Adresse~

Postnr.: Sted

Signatur

Spørsmål om Flexitariff rettes til:
Malvik Everk, tif. 9701 11.

Svarsending
Avtale nr. 613107.1

Malvik Everk

sendes
ufrankert

adressaten
betaler
porto

7550 Hommelvik
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ET REGNEEKSEMPEL
Her har vi satt opp et regneeksempel som viser deg hva du
kan spare ved å benytte deg av tilbudet om bruk av FLEXI
TARIFF.
Finn fram strømregningene dine og kontrollér selv!
Når du er blitt overbevist fyller du ut svarslippen nederst på
siden og sender den til oss!

DAGENS FORBRUK
H4-tariff 25.000 kWh

Fastbeløp
Energi fastkraft:
25.000 kWhåkr. 0,36
Elavgift:
25.000kWh~kr. 0,04

16% m.v.a
Å betale

PRIS MED FLEXITARIFF

Abonnementavgift
Energi fastkraft:
13.000 kWh à kr. 0,36
Energi FLEXITARIFF
12.000 kWh à kr. 0,26
Elavgift:
25-000kWhåkr.004

16% m.v.a
å betale

DU SPARER kr. 1.392,-

HER ER SPILLEREGLENE

1.
Forbruk inntil 13.000 kWh pr. ar avregnes etter vanlig H4-
tanff.

EIING
Brannsjefen informerer om at feiing vil komme
igang i månedsskiftet september/oktober og at

: ~a11e yilfå. feid i løpet av året, forutsatt at stigeinn
•ret~ingei~o.l. er i orden slik som anvist på vars
lingslap~en som er gjengitt nedenfor.

Brannsjefen

Varslingslapp
TRONDHEIM KOMMUNE
TEKNISK AVDELING
BRANN- OG FEIERVESENET
KONGENSGT. 2, 7011 TRONDHEIM
SENTRALBORD (07) 547625

FEIEREN KOMMER
Underrett samtlige leieboere. Äle ildsteder skal være avslått.
Husstigen skal være reist. Takleideren skal være festet ti tak.

LUKK OVNSDØRER, PEISSPJEW OG VENTILER
sÅ l1LSTØVING UNNGÅS!
Feiingen foregår mellom kl. 07.00—11.00.

TRONDHEIM FEIERVESEN
Hvor felingen ikke foregår fra loft, skal husstige være reist
og rage minst 100 cm over takrenne.
Stigen skal ha forsvarlig festeanordning oppe og være
sikret mot glidning.
Takleider skal ligge Inntil pipen og være sikkert festet til
taket, f.eks. med bolter eller kjetting.
Hvor det er påbudt, skal det mellom pipene være takbru
eller annen godkjent vandriangsinnretning.
Feleren skal ha uhlndret adgang til alle feieluker.
Alle dører til loft, kjeller og sjaktrom skal være opplåst.
Piper over 1,2 m, skal ha trinn/stige eller feieluke.

2.
( Forbruk over 13.000 kWh ar. ar avregnes til markedspris.

For perioden fram til og med 30. april 1991 skal prisen være
26 øre/kWh, eksklusive offentlige avgifter.
Fra og med 1. mai 1991 kan markedsprisen reguleres,
avhengig av kraftsituasjonen. Regulering kan skje pr. 1.
januar, 1. mai og 1. oktober.
Abonnenten skal varsles minst to uker før prisreguleringen
trer i kraft.

3.
Prøveordningen gjeldr bare rene H4-abonnenter. Abonne
ment med kombinasjon for bolig og driftsbygning, eller
abonnement som dekker mer enn en husholdning, kan ikke
delta i prøveordningen. Abonnenter som plukkes ut til å
delta i prøøveordningen bør ha andre alternative fyrings
muligheter, f.eks. olje eller ved.
Abonnenter som deltar i prøveordningen binder seg til å
delta i tre år, men står i denne perioden fritt til a velge opp
varmingsmetode.

Større sikkerhet —

bedre feiing
Ja, det er klart at jo sikrere
feleren kan arbeide, dess
bedre blir feilnga. Det er der
for til fordel for begge parter
når Trondheim brann- og
felervesen nå har innskjerpet
reglene for feling — i henhold
til Brannloven.

I forbindelse med igangsetting av feiing for 1990, erfarer vi
etterhvert endel ting som kan være til god hjelp for at vi alle
skal bli godt fornøyd.
Når Trondheirn~Feiervesen har utlevert den røde varslings
lappen, kan vi tenke oss at huseier noterer gnr. og bnr. slik
at disse opplysninger kàn blinotert på stedet.
Der vi ikke er hjemme når feiing utføres, — kan lappen
festes til dørhåndtak etc.
NY1TAVÅRÉT— rød varslingslapp 3 dager før feiingvil
bil foretatt.
HUSK -~ feleren har ikke lov til å bryte påbudte sikker
hetsrégler —STIGE SKAL VÆRE REIST OG SIKRET.

Brannsjefen

INFORMASJON OM
TRONDHEIM KOMMUNE

g”. Forbruk H4-tariff
~L + Forbruk FLEXITARIFF

1.450,—

9.000,—

1.000-
11.450,—
1.832—

13.282,—

13.000 kWh
12.000 kWh

1.450,-

4.680,—

3.120,—

1.000—
10.250,—

1.640—
11.890,—
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Vårt ønske er at fremtidens tjene
ster i hjemmet for syke og uføre må
bli slik at vi kan få til langt mere
skreddersydde, individuelle tilbud til
de som søker vår hjelp.

Den hjelpa vi yter må bli mere på
brukernes premisser og i mindre
grad på våre premisser.

Vi er på vei mot det målet, men vi
har et stykke igjen fordi det er et
prioriterings- og pengespørsmål.

Er det andre faktorer du vil legge
vekt på i det foranstående enn det vi
har kommet inn på her?

Jeg har et lønnlig håp om at lokal-
miljøet, som f.eks. velforeninger,
pensjonistforeninger, ungdomssko
lemiljøer, idrettslag og vi som privat
personer, kvinne som mann må være
langt mere villig til å ta på oss omsor
gen for hverandre i langt større grad
enn i dag, frivillig og med glede.

Det er og til være begrensninger i
tilbudet fra stat og kommune. Særlig
tenker jeg på hva som vil skje i nær
fremtid.

For noen år tilbake var vi 5 yrkes
aktive personer pr. en trygdet. Om
noen år vil vi være bare to yrkesak
tive pr. en trygdet. Så til deg som i
dag er mellom 50-60 år: Forbered
din egen alderdom med tanke på
økonomi, bolig og fritidsaktiviteter.

Hvordan er aldersfordelingen blant
brukerne av hjelpeordningene for
hjemmet sett samlet under ett?

Tyngden av brukere av disse tje
nestene er den eldre generasjon.

Dersom en skal beskrive dette
prosentvis vil det se slik ut:
ca. 80 % er i alderen 65-90 år.
ca. 20 % er i alderen 0-65 år.

Våre tjenester, og særlig syke
pleietjenesten er et tilbud til alle
aldersgrupper når behovet for slik
hjelp er tilstede.

«Hvem har sagt at det gode livet
begynner senere.
Livet begynner ikke, det ç~, hold om
og hold av.»

Haldor Skar

Vi vil rette en takk til pårørende for
godt samarbeide og god arbeidsinn
sats i det året som er gått, og ønsker
alle en god jul og et godt nytt år.

Vi alle ansatte i hjelpeorden.

En aktiv alder lom.
Bjarne Stokdahl har v~ert peûsjonist
fra 1984, han er født og oppvokst i.~
Malvik.

Han så fram til pensjonisttide~
men innrømmet nå at dagene kan bli -,

lange, spesielt i den mørke årstida.’
Han har i alle år tilbrakt mye tid i

Mostadmarka som gårdsarbeider.
Fra våronn, via slåttonn til potetopp

Småen opplever sin første mer be
visste jul — de forrige julene var han for
liten til å kunne huske.

Farmor kommer med pakker og
esker — myke og harde. Småen er nys
gjerrig og vil pakke opp, ta frem pak
kene på selveste lillejulaften. Og hva
er jul forresten — litjen grunner — far-
mor forklarer — jul — jul er når julenis
sen kommer med masse gaver under
juletreet. Og dessuten hvordan for
klare julebudskapet — med fred og for-
løsning for verden, for et slikt ivrig bar
nesinn? Litjen retter sine øyne grun
nende mot farmor — jul? Jul?

Plutselig gir han seg til å lete rundt i
lekene i kroken sin — retter seg opp og
stabber på sine runde ben bort til far-
mor. Han rekker frem en liten rund
hånd med en lekebil og peker på bilens
hjul — jul famo — jul??

Hva skal famo si til det? Med beve
gelse husker hun andre juler med pjok
kens pappa som liten gutt. Julestria var
så intens at det ofte ikke var nok tid til
å høre på barnefunderinger rundt
julen. Men den gang var det en annen
farmor som hørte på barnepludring og
undring om jul.

Ringen slutter seg — slekt skal følge.
slekters gang, heter det i en av våre
mektigste julesalmer. Ja, her er det —

slekt skal følge slekters gang.
Det oppleves særlig sterkt ved slike

høytider. Vi overfører vårt strev for til
værelsen — vår kamp for barna — våre
bekymringer — vår svakhet, vår styrke
og vår kjærlighet fra generasjon til
generasjon.

Er vi så forskjellige — forandrer men
neskeheten seg — eller er det mest den
ytre ramme som endrer seg?

Men kjærligheten — kjærligheten til
den nye generäsjon, den består. Det er
noe vart, fint, noe over kontakten mel
lom besteforeldre og barnebarn — noe
udefinertbart varmt som gjenskinner
både i barnebarns og besteforeldres
øyne når man møtes — etglimt avlivet.

Så kommer julaften, med glans i
juletreet og med lyset i mørkret. Lys-
ene tenner et dypt fint lys i pjokkens
øyne — jul? JUL?

Så skal pakkene åpnes, ungen blir
ivrig — det går ikke fort nok. Nå må du
vente litt sier farmor, det her er komp
lisert, med alle disse hyssingene.

• ...~ ‘~. :~-‘~ ..~ .

~ r. - . . .•

Hvordan er det å være jien~
menneske bestefor~

— ~,

taking og sau~anking på senhøsten.
Har for vane, å ha en fjeiltur til /

Sylene, oftest sammen med barn og ~ ,/~ /9~
barnebarn. .. /

Bærtida er høytid, spesielt den 0
tida det finnes multer i ti-mils •.Et julekort sendt for 84 år siden.~avstand. For det meste alene. Plas- . : . ‘‘‘ ‘: ;« .- ~

sene er kanskje hemmelige? .• . • • .‘~ .

Mye bær og grønnsakdyrking ~ vik-mila» er , tilbakelagt: ii~aùge ~
hjemme. . ganger. . .

Har, de siste fire-fem årene deltatt Bare svært preserende foretak blir
svært ~ktivt i idrettslagets sommerar- ‘:prioritert fdran dët ukentlige .besø~
beid med skiløypene i Malvikmarka ket på «Folkebadet»

Fortsatt aktiv i politisk arbeid. Mestier~vinterén, men ser frariitil
(~kommunalt) Aktiv tnmmer «Mai- hver ny vår Rød ~

********* ***********************J11J med fa ‘mor
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Hommelvik Røde Kors
besøkstjeneste:

Vi trenger flere
besøksvenner!

Behovet er stØrre enn vi klarer å
dekke opp innen kommunen, og ber
derfor spesielt folk fra Ytre Malvik,
Vikhammer, Saksvik og Hundham
meren om å ta kontakt. Ellers er alle
som har tid og stunder hvor hen i
Malvik kommune de bor, hjertelig
velkommen. Både menn og kvinner.

Det er mange situasjoner i livet at
det er godt å vit at en har medmen
neskelig kontakt, at det er noen som
bryr seg om deg. Og være en besøks
venn er veldig trivelig og gir glede i
begge leier. Hverdagen blir mer ver
difull og lys.

Det en besøksvenn forplikter seg
til er regelmessige besøk, to timer
hver fjortende dag, minimum. Vi
kommer for å lytte og snakke, og
ikke for å bli servert noe. De som får
besøk trenger ikke å være redd for
hva det snakkes om, besØksvennene
må nemlig underskrive taushetsiøfte.

God jul og Godt nyttår
i 1991 til alle.

~nist — eldreorganisasjons
Ire i vår kommune?

;+~(4 ~i.\

siden av sin vaktmesterstilling ved
Hommelvik Barneskole.

I sin ungdom var han en aktiv
idrettsmann både i fotball og fru- «~x
drett — og da særlig i lange løp. Han ~
opplevde å bli kretsmester i klasse B
— to ganger i terrengløp og en gang i -~z
10.000 m. baneløp.

I Hommelvik Pensjonistforening
har han deltatt aktivt i hele 39 år, og ~z
25 av disse som formann. Nylig ble ~z
han utnevnt som æresmedlem i
denne foreningen.

Videre var han ivrig med i Kristne ~x
Arbeideres Forbund — også her en
tid som formann for avdeling Trond- ~
heim og Hommelvik.

118 år var han leder for speiderar
beidet i Hommelvik/Malvik.

Det som nok har gledet Røsæg ~x
mest er hans engasjement i Frelses
annéen gjennom 45 år. Her er han .~

fortsatt aktiv — de siste årene som ~x
sersjantmajor ved Homnielvik ~
korps.

Dagen den 29/11 ble
hjemme på Kvislabakken.

Vi gratulerer hjertelig!
O.K.B. .~

********************

7

&22-~ /~z

Aktiv pensjonist er
blitt 80 år.
Henry Røsæg har rukket å legge 13
aktive pensjonistår bak:seg:

Han er nok aller t~kjent~gjen
nom sitt begravelsesbyrå i Hommél
vik/Malvik, som han drev i35 år ved

feiret

* •* 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 4% 0%

Litjen oppfatter et nytt ord: «Kom
pisert, famo? Kompisert? Ungen blir
famlende med i julesangene — sanger
som vil bli kjent og kjære for ungen
etterhvert som årene går.

Julekvelden skrider frem, ungen blir
mer og mer svett til han til slutt stelles
og bæres i seng. «Lille Ole med para
plyen,» må synges utallige ganger før
pjokken roer seg etter en spennende
dag.

EZB

f~.k

Jeg vil komme med en sterk opp
fordring om at mange melder seg for
å hjelpe yngre og eldre ensomme i
nærmiljøet. Du blir glad til sinns
over å glede andre.

Håper telefonen gløder på
.: 97 02 23 hver dag framover, og jeg

vil da sammenkalle til et møte først i
•~ 1991.

Hjertelig hilsen og velkommen
leder for Hommelvik besØkstjeneste.

~ ~-.-. Oddrun østvang

• til

Fra Wenche Foss:.
• ~ Diktsamling àv ég Aforsimer’ utvalg:

Å være 7Oår un(kan være rn6 opp-

~. mu~ende enw4O år gammel:

O.W.Homes

vi::.ø~kér. alle ~ån~ib~jèrè den
julefred som det lille bilde z~tïti~ålér,
ogsôm i~i alle frënger,’ bd,h,~
middelaldrende og eldre, Vi takkçr
aô~åà’llé~ bidrdgsytè~’får.~biffi~T4g i
foniwtiklèr,~bilder àg i ileggY~

EZ.B.

Julebildefrà beg. :av dette århundre.

__•$ •g•~’.-*.
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Brit Ragna Renanger, hvordan er
den hjemmebaserte hjelpen utbygd
her i Malvil? Har vi en god dek
ningsgrad?

Dekningsgraden på dagtid må vel
sies å være ganske tilfredsstillende,
dersom en sammenligner seg med
kommuner på samme størrelse. I
landsmålestokk må den vel sies a
være god.

Ettermiddag, kveld og nattjene
stene er deler av døgnet det i fremti
den skal og må satses på, da først kan
en vel si at vi har et tilfredsstillende
tilbud.

Hvilke yrkesgrupper arbeider i
hjemmesykepleien, hvilke oppgaver
har de?

Yrkesgruppene som jobber tett
sammen i hjemmesykepleietjenesten
i dag er sykepleiere, hjelpepleiere,
hjemmehjelpere og husmorvikarer.

Sykepleiere og hjelpepleiere tar
seg i første omgang av direkte og
indirekte sykepleie i hjemmet. Av de
mange oppgaver det medfører er
blant annet: Observasjon i forhold til
sykdom, medisinsk behandling,
medisinering, sårskifting, injek
sjoner, hjelp til personlig hygiene,
råd og veiledning, samtalehjelp/opp
følging i forhold til mennesker med
psykiske problemer, hjelp til utfyl
ling av skjema til f.eks. trygdekon
tor, sosialkontor osv. Omsorg og
pleie ved alvorlig syke og døende.
Formidler tjenester som korttids
opphold og varig plass ved Malvik
sykehjem. Kort sagt har de som utfø
rer sykepleie i hjemmet er utrolig
mangeartet og krevende yrke.

Hvor mange ansatte er det i hjem
mesykepleien?
I dag har vi 9,5 stillinger tilknyttet
hjemmesykepleiekontoret.
Stillingene er fordelt slik:
i sykepleiesjef
2 avdelingssykepleiere
i psykiatrisk sykepleier
i ‘h off. godkjent sykepleier
2 hjelpepleierstillinger
i ½ flexibel hjemmehjelp
i kontorfullmektigstilling

Hvor mange brukere er tilknyttet
hjemmesykepleien?

Vi har til en hver tid mellom 97-
115 hjem som er brukere av denne
tjenesten.

Hjemmehjelpsordningen er en vik
tig del av den hjemmebaserte hjel
pen, hvilke yrkesgrupper er tilknyt
tet hjemmehjelpen?

Yrkesgruppene som er tilknyttet
denne tjenesten er hjemmehjelpere,
husmorvikarer og vaktmester.

Hvilke arbeidsoppgaver har perso
nalet som er tilknyttet hjemme
hjelpsordningene?

Hjemmehjelpere, husmorvikarer
utfører først og fremst praktiske gjø
remål i et hjem som f.eks. matlaging,
rengjøring, lettere klesvask, hjelp til
personlig hygiene, hjelp til bading,
følge til lege, offentlige kontorer,
handling og mye mere.

Vaktmestertjenesten — har oppga
ver som utbringing av middag, varm
eller frossen mat, sma reparasjoner i
hjemmet, snømåking, plenklipping,
tilknytning med hensyn til trygghets
alarm, vedhogging o.s.v.

Er det oppgaver i hjemmesyke
pleieordningen og hjemmehjelp
sordningen som kunne ha vært mere
tatt vare på?

Av mange ting, skulle vi hatt en
bedre dekning på ettermiddag og
kveld, samt nattjeneste. I løpet av
1991-92 vil dette bli et hovedsats
ningsomrade.

Vi håper at døgntjeneste er en rea
litet i begynnelsen av 1992.

Trygghetsalarm er også et område
det vil bli satset på f.o.m. neste år.

Likeså vil tilbudet om varm mid
dag bringt til hjemmet bli et utvidet
tilbud.

Fremtidens hjemmesykepleie og
hjemmehjelpsordning, hvordan bør
den se ut etter din mening?

Fremtidens hjemmesykepleie og
hjemmehjelpsordning må bli slik at
vart motto for tjenesten:

Riktig og nok hjelp til rett tid vir
kelig kan føles slik for alle som søker
vår hjelp, og at vii langt større grad
kan få til en mere individuell tilpassa
tjeneste.

Skal vi få til dette, må vi til en hver
tid ha et meget variert og fleksibelt
tilbud.

Denne tjenesten kan aldri bli god
med “et enten eller”, vi må alltid ha
“et både og”.
Det vil si:
1. Godt utbygd hjemmesykepleiet

jeneste
2. Godt utbygd hjemmehjelpstjene

ste
3. Rimelig tilgang pa korttidsopp

hold og langtidsopphold ved Mal
vik sykehjem.

4. God legedekning.
5. Variert og godt botilbud — så som

trygdeboliger livsløpsboliger
med service.

6. Trygghetsalarmtjeneste
7. Varm middagsmat til hjemme

boende syke og funksjonshem
mede.

en hjemmebaserte helpen og omsorgs.
behovet i den eldre del v befolkningen?
Hjemmebasert hjelp er en viktig del av det offentlige tilbud. Den omfatter yrkesgrupper som hjem
mehjelpere, husmorvikarer og vaktmester. Hjemmebasert hjelp kobles inn når hjem har behov for
assistanse med praktiske gjøremål.
Hjemmesykepleien tar seg av direkte og indirekte pleie i hjemmet når det er oppstått sykdom.
Av naturlige årsaker er den eldre del av befolkningen i Malvik en betydelig bruker av disse tjenester.

Red.

Intervju med sykepleiesjef
Brit R. Renan~er

foris. side 8
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ære ensjon
953 mennesker i i var kommune er

over 67 år. Det vil si at en forholdsvis
liten andel av vår befolkning pa 9.564
mennesker befinner seg i pensjoniste
nes rekker.

Sammenlignet med den totale gjen
nomsnittsandel av eldre i Sør-Trønde
lags befolkning er vår kommune
“ung”. Vi er Sør-Trøndelags “nest-
yngste” kommune etter Klæbu. jamfør
tabellene nedenfor.

Allikevel — 953 mennesker over 67
år, hva betyr det for var kommune i
form av erfaring, mangfold, initiativ-
rikdom og historie?

Er det mulig å sette en “fellesnev
ner” foruten alder på denne gruppen?
Til det kan man sikkert svare nei, sam
tidig som vi vet at gruppen eldre, gjen
nom sine pensjonistorganisasjoner har
bidratt til samfølelse og samhandling.
Pensjonistenes skaperevne har bidratt
til oppussing og vedlikehold av Vikha
mar Vestre og Brukesgården i Hom
melvik.

Hvordan er det fatt med omsorgs
behovet i denne aldrsgruppen?

Av 953 eldre over 67 år er det ca. 200
eldre som mottar offentlig hjelp i form
av hjemmehjelpstjenester, hjemmesy
kepleie og sykehjemsopphold over
kortere eller lengre tid. Dermed kan vi
konkludere at langt de fleste av våre
pensjonister klarer seg selv.

Et betydelig problem med aldrings
prosessen er at venner, bekjente, nær
familie og ektefelle faller bort. Ensom
heten og isolasjon er et betydelig pro
blem som motvirker god helse. Derfor
er planlegging av egen alderdom vik
tig.

Men mange pensjonister forteller
om at de har det travlere enn noen
sinne.

I årene fremover vil andelen eldre
over 67 øke betydelig. Det vil stille
store krav til kommuneplanleggeme
og Helse- og sosialavdelingen i vår
kommune. Sett i lys av usikre tryg
deordninger i fremtiden kan man si at
utsiktene for dagens voksengenerasjon
ikke se lystelige ut.

Men — men, hvem vet om det ikke
kommer nye og bedre strukturer for
eldrepolitikken og trygdeordninger,
som kan endre det dystre bildet til tryg
gere fremtidsvyer.

For er det noe alle ønsker og burde
ha mulighet til, både i dag og i fremti
den, så er det en aktiv og trygg alder-
dom og en verdig død.

Red, vil med dette også takke alle
bidragsytere til dette tema. Pensjonist
foreningene vil gjerne komme igjen i et
senere bygdeblad med sine meninger
og sitt bidrag.

Red.

Andelen av eldre i M ivik
Sammenlignet med de fleste andre

kommunene i Sør-Trøndelag og nabo-
kommune Stjørdal, har Malvik en ung
befolkning. Det vil si at de eldre utgjør
en mindre andel av den totale befolk
ningen, enn det som er normalt i fylket
vårt.

Nedenfor er det tatt inn to tabeller
hvor Malvik kommune blir sammenlig
net med nabokommunene og totaltal
lene for Sør-Trøndelg. I tillegg er tallene
for Melhus (som en sammenlignbar
kommune) tatt med. Den ene tabellen
viser tallene direkte og den andre viser
andelen i prosent for ulike alderstrinn,
pr. 1. januar 1990.

I tabellene er det også tatt med noen
yngre aldersklasser, for å vise hvilken
utvikling vi kan vente i Malvik de første
ti-årene.

Total
folke-

mengde
100
100

Selbu 100 9.2
Klæbu 100 6.8
Trondheim 100 8.6
Melhus 100 8.1
Stjørdal 100 8.4

60—66 67—69 70—79 8Oog
år år år over

16.967 7.593 18.660 9.006
540 219 501 233
345 156 435 267
166 67 145 71

9.195 4.038 9.115 4.197
708 295 781 338

484 1.121 581

8.4 3.8 10.6
3.9 1.6 3.4
6.7 2.9 6.6
5.7 2.4 6.3
5.8 2.8 6.5

Å •ti lv
agens s~tua~jon og frem d perspektive.

.fr i.*:

~- ~ ~.

• —-• .~
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Å bli gammel frem mot år 2000.

Tiltakene på omsorgssiden i det
offentlige har stor betydning for den
enkeltes forståelse av en trygg alder-
dom. Derfor har vi gitt informasjon om
hjelpeordningene for hjemmene,
hjemmesykepleien og sykehjemmet
med dens utbygging stor plass i dette
bygdeblad. Slik at våre eldre kan
danne seg et bilde av de offentlige til
bud som finnes.

Frivillige organisasjoner som Malvik
Telefonkontakt, Røde Kors besøkstje
neste m.fl. er med på å redusere
ensomhet og isolasjon i den eldre del
av vår befolkning.

Total
folke-

mengde
250.344

9.564
4.097
4.306

137.346
12.432
17.276

Sør-Trøndelag
Malvik
Selbu
Klæbu
Trondheim
Melhus
Stjørdal

Sør-Trøndelag
Malvik

50—59
år

21.925
864
376
293

11.808
1.013
1.447

50—59
år
8.8
9.0

1.002

60-66
år
6.8
5.6

67—69
år
3.0
2.3

70—79
år
7.5
5.2

80 og
over
3.6
2.4
6.5
1.6
3.1
2.7
3.4

RoIf Brovold
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SYKEHJEMMET I MALVIK
- En vesentlig del av våre
og omsorgstilbud.
— Sykehjemsbestyrer Kristian Rot-
stad, hvor mange brukere benytter
seg av sykehjemstilbudet?
— Vi har totalt 49 plasser ved syke
hjemmet. I løpet av året vil ca. 80
personer enten ha vært på sykehjem
met på fast plass eller til et korttids
opphold. Mange har vært inne på
flere opphold.

— Hvilke aktiviteter tilbyr syke
hjemmet sine brukere pr. i dag?
— Sykehjemmet tilbyr aktiviteter
som er individuelt tilpasset og aktivi
teter i grupper. Vi har et stort utvalg
av aktiviteter, jeg kan her nevne
turer, dansing, besøkstjeneste,
musikk og sang.

Vi har et ønske om at pasienter
som innlegges hos oss kan få mulig
heter til å komme seg ut en tur. Der
for har vi et stort behov for egen
minibuss.

— Når mener du det er behov for
sykehjemsplass for et eldre menne
sker?
— Alder i seg selv behøver ikke å
være noe grunnlag for å få syke
hjemsplass. Eldre som ikke klarer
seg selv og trenger konstant pleie,
omsorg, behandling eller opptrening
må få tilbud om plass. Tildeling av
fast plass bør først skje etter at alle
andre muligheter er prøvd.

Pr. i dag har vi tilbud om fast plass
og korttidsplass. Alle søknader om
plass blir behandlet av tilsynslegen,
sykepleiesjefen og styreren.

— Hvor mange yrkesgrupper arbei
der på sykehjemmet pr. i dag?
— Hvis vi inndeler gruppene etter
funksjon har vi 9 yrkesgrupper. Det
er fysioterapeut, aktivitør, pleie-
medhjelpere (vikarer), assistenter
renhold/kjøkken, kokk, hjelpe
pleiere, sykepleiere, vaktmester og
kontorfullmektig.

— Hvor mange ansatte er det på
sykehjemmet per. i dag?
— Vi har totalt 39 stillinger som til
sammens er fordelt på ca. 65 perso
ner inkl. vikarer.

eldres helse-

— Hvilke miljøtiltak arbeider dere
med for tiden?
(Jeg antar det her siktes til miljøtil
tak for pasientene).
— Vi er inne i en fase der vi prøver ut
ulike tiltak for pasientene. Vi har
som et mål at alle skal trives og så
langt det er mulig klare å hjelpe seg
selv. Miljøtiltakene baserer seg pa
både individuelle og kollektive hen
syn. En svært sammensatt pasient-
gruppe og liten bemanning i forhold
til de mange ulike gjøremål medfø
rer at arbeidsoppgavene blir vanske
lige, men at de samtidig gir store
utfordringer. P.g.a. dette stilles det
meget store krav til de ansatte, dette
bade faglig og medmenneskelig.

— Sykehjemmet blir bygd ut for
tiden. Hvilke forbedringer/forbe
drede tiltak forventer du deg av
utbyggingen?
— Vi vil ha en institusjon med mange
flere muligheter enn hva tilfelle er i
dag. Dette spesielt innen omradet
opptrening, hvor vi får en egen avde
ling med bl.a. et terapibasseng. Jeg
må si at jeg på kommunens vegne er
meget stolt over å kunne gi et slikt
tilbud til de som har behov for et
oppvarmet basseng. Jeg håper at vi
her makter å dekke det behov som
her finnes.

Jeg skal kort nevne andre nye/for
bedrede tiltak; dagplasser, trygghet
salarmsentral, muligheter for skjer
ming av urolige pasienter, flere kort
tidsplasser, bredere fagmiljø, fleksi
ble leilighetsiøsninger. Med andre
ord en mere tidsmessig institusjon,
dette selv om jeg har ønsket større
endringer i eksisterende bygg. Ten
ker spesielt på færre tosengsrom og
flere oppholdsrom. Alle nye pasient-
rom får bl.a. eget WC.

At pleie- og omsorgsavdelingen
(hjemmesykepi., hjelpeordn. og
sykehjem) samles har vi store for
ventninger til. Dette først og fremst
ved at vi kan gi et bedre totaltilbud.

Flere områder kunne ha vært
berørt, men disse får vi komme til
bake til ved en annen anledning.

— Hva slags prinsipper legger dere til
grunn for en god utnyttelse av syke
hjemstilbudet
— Vi vil til enhver tid ogsa etter at
nybygget står ferdig ha flere som
ønsker seg plass hos oss enn hva vi
kan tilby. Derfor har vi gjennom
mange år hatt et meget nært samar
beide med hjemmesykepleien.

Vi står over svært vanskelige opp
gaver når vi skal tilby/avslå plasser.
Derfor vil tildeling av plasser bygge
pa faglige og menneskelige faktorer
hvor vi sa godt som råd er, vurderer
alle sider av en søknad. Dessverre vil
vi måtte si nei til noen, men vi vil da
gi andre tilbud som for noen har vist •
seg å fungere godt.
For a kunne utnytte tilbudet satser vi
mye pa korttidsopphold. Dette har
viste seg å fungere meget godt. Få
pasienter legges inn på en fast plass
før de har vært inne til en korttid
sopphold.

Kort sagt, vi ønsker oss deretter av
korttidsopphold, og hvis dette ikke
er nok gir vi tilbud om fast plass. For
at dette skal fungere godt, er vi
avhengig av at den hjemmebaserte
omsorgen fungerer godt.

— Er det andre faktorer enn det for
anstående du vil legge vekt på enn
det vi har kommet inn på her?
— Det er selvsagt mange faktorer
som kunne ha vært belyst, men som
det vil ta for mye plass her.

For at vi kan tilby kommunens
innbyggere et godt og variert tilbud,
er vi avhengige av at tjenesten blir
oppbygdlprioritert på flere plan.
Dette være seg forebyggende
arbeide, bedre boliger, andre boal
ternativ. Videre en kraftig satsing på
den hjemmebaserte omsorgen med
bI. a. en bedre utnytting av det nett-
verk som finnes rundt hver enkelt
bruker. M.a.o. vi har behov for en
“sterk” institusjon, men en ensidig
satsing her vil bli en katastrofe om
endel ar. Dette fordi den såkalte
“eldrebølgen” vi nå er inne i, mot
arhundreskifte vil bli liten i forhold
til den som kommer om ca. 15-20 år.

Tilslutt vil jeg si at Malvik kom
mune kan være stolt over den innsats
som de ansatte i pleie- og omsorgsav
delingen utfører, det er en innsats
som det star respekt av.
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Våre eldre og verneverdige bygninger
i kommunen

Malvik har gjennom tidene hatt
mange dyktige håndverkere i bygge-
fag. Spesielt tømrere og murere.

Dette kommer sikkert av stadige
byggeoppdrag i Trondheim. I forbin
delse med byutvidelser og bybranner
var det nok etterspørsel både etter
bygningstømmer og bygningssnek
kere.

Gamle rettsprotokoller yiser at
det ble hogget tømmer og tømret hus
som ble solgt i byen. Husene ble ofte
transportert ved at de ble lagt i flåter
og rodd til byen og solgt ferdig opp
satt.

Et av de mest interessante tømrer
oppdrag var nok byggingen av Nei-
den kapell i Sør-Varanger. Dette
kirkebygget ble tegnet av arkitekt
Karl Norum, og solgt av trelastflr
maet Jakob Digre, Trondheim.

) Det er ikke funnet noe skriftlig
avtale mellom tømrere og firmaet
Jakob Digre, men denne kirkebyg
gingen oppi Bakken er fortalt av
gamle folk til nést~ gënerasjon.

Johan E~ Fossèh k”an b~krefte at
hans bestefar, ~ohan Fossen, Ola
Eidem, Halvorsp~iassen, Jon Eggen,
Bakken, mlfl., hadde tatt på seg
tømringen og reisningen av dette
bygget.

11977 hadde Neiden kapell 75-års-
jubileum. Neiden kapell ble innviet i
1902.

Ved jubiléet utga jubileums
nemnda og Sør-Varanger kultur
styre et jubileumsskrift som gjengir
motivene både for byggeplanene,
plasseringen og utformingen.

Ved generasjonsavtalen av 1826
tilfalt Neiden, Norge. Befolkningen i
Neidenområdet besto på den tiden
hovedsaklig av sjøsamer og russefin

Videre står det at: “bygget er meget
forseggjort, og man kan merke arki
tektens intensjoner ned til den
minste detalj.”

At Bakken som byggeplass lå godt
an for å ta et slikt oppdrag er natur
lig, med vante tømmermenn, kort

E.Z.B. avstand til skogs og ned til ei god
havn i Hommelvik for utskipning,
var de nok konkurransedyktige om
oppdraget.

Kapellet overlevde krigen. I okto
ber 1944 utviklet situasjonen på
fronten ved Sør-Varanger — Kirke
nes seg slik at tyskerne måtte trekke
seg tilbake under harde kamper.
Russerne trengte så hardt på at
tyskerne ikke rakk å brenne alt i
dette området.

Neiden kapell som ble tømret
oppe i Bakken for snart 90 år siden
overlevde krigen og står fortsatt i
god vedlikeholdt stand.

Dette bygget bør være en turistat
traksjon for Malvikinger på tur i
Finnmark. Det er vel verdt et besøk.

S.B.

Er utviklingen blitt slik at vakker eldre bebyggelse i vår kommune dør
ut sammen med den eldre generasjonen?
Blir det i fremtiden lettere å besøke vernede bygninger med tilknytning
til Malvik andre plasser i landet enn i vår egen kommune?
Respekt for tidligere generasjoner og respekt for deres byggekultur
henger sammen.

Kirkebygging i bakken
ner. (Skoltesamer) De siste var til
sluttet den russiske gresk-ortodokse
kirke. De hadde og har fortsatt et
eget lite kapell i Neiden.

Etter hvert som byggeplanene tok
form og det ble bevilget penger, ble
arkitekt Norums’ tegninger godtatt.

Norum var svært opptatt av de
gamle norske stavkirker. Det er
omtalt i jubileumsskriftet: “at han
ville lage et byggverk som skulle
være uttrykk for norsk kultur og
nasjonal samhørighet i et grenseom
råde. Kapellet fikk 155 sitteplasser
og kostet tilsammen kr. 32.000,-.”

-
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Velkommen til kirke
Søndag 16. desember
— Malvik kirke kl. 11.00:

Høymesse v/sokneprest Haugland.

Tirsdag 25. desember, 1. juledag
— Malvik kirke kl. 11.00:

Høytidsgudstj eneste v/sokneprest
Haugland. Ofring til Det Norske
Misjonsselskap.

— Hommelvik kirke kl. 11.00:
Høytidsgudstjeneste v/res, kap.
Søpstad. Ofring til Santalmisjonen.
Melos deltar.

Onsdag 26. desember, 2. juledag
— Mostadmark kapell. Høymesse v/

res. kap. Søpstad.

Tirsdag 1. januar
— Malvik kirke kl. 11.00:

Høytidsgudstj eneste v/sokneprest
Haugland.

Søndag 6. januar
— Hommelvik kirke kl. 11.00:

Høymesse v/res, kap. Søpstad.
Nattverd.

Søndag 13. januar
— Malvik kirke kl. 11.00:

Høymesse v/res, kap. Søpstad.
Nattverd.

— Malvik sykehjem kl. 16.00:
Gudstjeneste i kapellet v/sokneprest
Haugland.

Fort~. fr~j side IS

Gudrun Strøm
Hjørdis Olafsen Nørko~’
Mary Victoria Eriksson
Sandra Sveian
Signe Kristine Dybvad
Ragna Johanna Widerøe
Ingrid Holberg
Anna Jørgine Hallien
Ruth Elise Sveian
Klara Snustad
Paula Rogstad
Petra Rosvold

Malvik Bygdeblad

Mandag 24. desember, juleaften:
— Malvik kirke kl. 15.00:

Fam . gudstjeneste v/sokneprest
Haugland. Ofring til menighetsar
beidet.

— Hommelvik kirke kl. 16.00:
Fam.gudstjeneste v/res, kap. Søp
stad. Ofring til Kirkens Nødhjelp.
Skolekoret deltar.

— Mostadmark kapell kl. 14.30:
Fam.gudstjeneste v/res, kap. Søp
stad. Ofring til Kirkens Nødhjelp.

— Malvik Sykehjem kl. 11.00:
Gudstjeneste i kapellet v/sokneprest
Haugland.

Stortinget
! i””

____ 4. desember 1990
________ “ I fl I~ I I ‘~ I. I- I

Når året 1990 går mot sin ende Ønsker vi to “mai
vikbygger” på Stortinget å benytte anledningen til å
sende en hilsen til våre sambygdinger.

Som vanlig har høstsesjonen her på Stortinget
vært preget av arbeidet med statsbudsjettet for neste
år. Tidsfristene for arbeidet ble svært korte i år på
grunn av regjeringsskiftet som førte til at budsjett-
forslaget fra den nye Regjering ble lagt fram den 17.
november. Som mange av dere er kjent med, arbei
der vii de samme komitéene som ifjor, Sin i Kirke-
og undervisningskomitéen og Mary i Finanskomi
téen.

I Stortingssalen har vi sete ved siden av hverand
re. Ved avstemmingene hender det nok ofte at vi
trykker på forskjellige knapper, slik må det bli med
våre ulike politiske utgangspunkt. Men dette til tross
har vi på Trønderbenken et meget godt samarbeid
på tvers av politiske skillelinjer, når det gjelder
lokale saker. Vi mottar gjerne flere henvendelser
dersom vi kan hjelpe til med å løse saker for dere.

Arbeidet med et Europeisk økonomisk samar
beidsområde, EØS, har også preget høstens stor
tingsarbeid og aktiviteten vil nok Øke i det året vi går
inn i. Det er med forventning og spenning vi ser
fram til resultatet av Regjeringens forhandlinger. Vi
er begge svært opptatt av dette arbeidet i og med at
Sin er medlem i Stortingets utvidede utenrikskomi
tè og Mary er delegat til EFTA’s panlamentaniker
komité.

Uansett holdning til hvordan Norges forhold til
Europa skal bli, vet vi at det året vi går i møte vil få
avgjørende betydning for den videre utvikling. Det
skal bli utfordrende og spennende å delta i det
arbeidet vi står foran på dette området. Det er sik
kert mange av dere som vil gi oss råd med på vegen,
og vi mottar dem så gjerne.

Nå ser vi fram til å feire jul heime i Malvik sam
men medfamilie, venner og kjente og vi ønsker dere
alle Riktig god jul og et godt nytt år!

Hilsen
Mary Kvidal og Sin Frost Sterri
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Marius Helgesen Reistad
Thomas Kvam
Heidrun Solem

28.01. Arnstein Millerjord
11.02. Kenneth Kjørsvik

Stein Are Solbu Slettvik
Frank Ove Røkke Hanger
liona Vikhammer

11.03. Petter Jerpstad
Henrik Aftret Karisvik
Lisbeth Skei

18.03. Christina Knutseth
08.04. Anna Emilie Lium
15.04. Ingrid Kornberg Simensen

Tonje Sørlie
22.04. Lasse Agentoft Eggen

Fredrik Vangen
Tonje Gjøstøl
Sin Sandstrøm
Mia Erlandsen
Ida Eggen Larsen
Anja Haugan Malvik

14.05. Man Solem Grønli
17.06. Marius Prestmo Johnsen

Terje Husby
Benediete Hilmo
Eva Sofie Kvello
Astrid Elisabeth Aslaug Nordin

08.07. Einar Dybvik
Tonje Forbord Koch
Melissa Droksaas Olsen

05.08. Kim Ove Aune Larsen
Henrik Sæther
Tonje Dyrstad Solem

12.08. John Christin Schjetne
Tina Nilsen Vikhammer
Tina Victona Fosmo Sve

09.09. Daniel Swendgaard Halvorsen
Ernst Christian Berg
Rune Antonsen Manstad

23.09. Pia Sand Gravvold
Sandra Reitan

07.10. Magnus Kvammen
R~dbin Vinje Pedersen

14.10. Frednk Ødegaard Risan
‘Kim Andre.Spets
Karén Jeremiassen

28.10. Frank Rune Hemmingby Svane
AnnikenLindgjerdet

04.11. AndreasHov
Camilla Elisabeth Forbord

18.11. Thomas OliFii”
02.12. Markus Røkke Johansen

Kenneth Kaagensen~Husby
Malm Nyeggen

Vigde i Malvik:
17.02. Geir Engan

Anna Reidun Melvold
24.02. Thorbjørn Christian Lindstrøm

Sidsel Ødegaard
30.06. John Nøstmo

Ann Man Øwre
26.05. Ole Jonny Brenne

Hilde Birgitte Hanssen
09.06. Ole Kristian Vaagland

Karin Lindgjerdet

27.10. Roald Marstad
Solfrid Aunan

24.11. Asle Nordheim
Anne Larsen

01.12. Asgeir Johnsen
Gro Torunn Hansen

Begravde i Malvik:

Døpte i Hommelvik:
Fredrik Adolfsen
Knut Esten Fossen Lervik
Martin Flataker Paulsen
Frank Daniel Kjærsund
Kristian Rygh Bakmark
Stein Kristian Rostad Berg
Espen Byberg Fosse
Daniel Haugen Lundberg
Emil Chamara Hofstad
Jan Fosli
Jonas Sørgård
Martin Sommervold
Mats Gjevik Hoem
Morten Andersen Kjøsnes
Trym Snustad
Tore Ruud
Stine Therese Olsen Sjøvold
Maiken Chnstina STrøm Opsahl
Tonje Merethe Svingen
Linn Fossbakken
Mariann Holmen

Thea Johnsen Jacobsen
Ingvild Viken
Camilla DahI
Kristine Berg

Døpte i Mostadmark:
Kenneth Skjervold Sollihaug
Torstein Fossmo
Kristian Fossen
Kim Falch Malvik
John Erik Berggren
Stian Bjerkås Skjetne
Kay Robin Sonja Andvik
Miriam Bresges

Kirkelige vigsier pr. 29.11.
i Hommelvik kirke:

Tor Egil Velva og
Ann-Irene Moan
Frank Roger Johansen og
Kirsti Stegavik
Tor-Aage Berg og
Mona Fagerstrand
Jan Arne Johansen og
Randi Elin Arntsen
Ando Person og
Mary Viktoria Eriksson
Magnus Grendal og
Heidi Moen
Magne Mathisen og
Heidi Kristin Larsen
Robin Steen og
Heidi Slind

Mostadmark kapell:
03.08. Jon Åge Byberg og

Hanne Fredriksli

Jordfestelser fra Hommelvik
kirke pr. 29.11.90:
Jakob Sneisen
Henrik Venn
Folke Frants Johansson
Sigurd Lindbo
Olaf Løvseth
Bjørn Eriksen
Petter Adolf Thorshaug
Kaare Jøsaas
Oskar Konrad Stokbak
Arne Kristoffer Sjøtrø
Karl Sigfred Haug
Sverre Lundli
Per Edlar Thorstensen
Einar Møller Bjerkan
Ole Anton Skogen
Erling Andersen
Judith Charlotte Engebretsen
Eva Granaas
Valborg Irene Normann
Borghild Antonie Mathisen
Edith Kristine Andresen
Anna Stokbak
Ingrid Marie Eidem
Margit Grønberg
Alfhild Wenn
Magnhild Oline Nygaardsvold
Solveig Holmen
Solveig Marie Arntsen
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- Slekt skal følge slekters gang
for kirkeåret 1990.’

Døpte i Malvik kirke:
14.01.

17.03.

05.05.

12.05.

12.05.

16.05.

01.06.

02.06.

04.08.

04.01.
18.01.
26.01.
29.01.
02.02.
16.02.
23.02.
09.03.
16.03.
10.04.
16.05.
18.05.
22.05.
23.05.
06.06.
14.06.
29.06.
05.07.
06.07.
11.07.
26.07.
27.07.
09.08.
15.08.
23.08.
21.09.
04.10.
17.10.
19.10.
20.10.

31.10.
13.11.
28.11.
29.11.
30.11.

Kristine Høyem
Jørgine Sofie Saugen
Karl Johan 0dm Rønning
Jon Oskar Trøan
Bjarne Malvik
Arne Ingvald Leistad
Olga Leistad
Jon Verkland
Olaf Malvik
Ingeborg Leistad
Alfred Meier Myrenget
Odd Kjartan Vikhammer
Konstance Knutsen
Norleif Garshol
Arnfinn Bjørnhaug
Erling Vikhammer
Anne Lovise Kluken
Liv Troseth
Sigrun Aunegrind
Øyvind Eriksen
Lars Einar Sandtrø
Rannveig Merete Johansen
Serine Rollstad
Arnfinn Waldemar Bekken
Astrid Cecilie Andreassen
Ragna Raaen
Ragnhild Bekken
Peolive midtsand
Dagny Holt
Edvin Stav
Margit Nøstberg
Astri Vårvik
Johannes Andreas Sjøvold
Anna Dahl
Eleanor Brandtzæg
Asbjørg Jenssen
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I bygdebladet nr. 20 kunne vi lese
om barns oppvekstmiljø i Malvik. Vi
fikk et bredt og utfyllende innblikk i
arbeidet som nedlegges for barn!
ungdom fra politikemes side, sosial
etaten, skolen ogIag~virksoniheien.
Selv om alle berører pröblemer av
mange slag, sitter én allike~tèl igjen
med et inn•~~rykk av at Malvik er et
godt op~vekststed. ,

På foieldremøte vf~ikhamar ung
domsskole 14. n~v. ~tar, -de opp
emnet Ungdomsmilj~et ~i Ma~vik
kommune v/sp ~r,og~eprésen
tanter fra lensmannsetaten~

Nå får vi- lagt frai ø~k’esida av
ungdomsmilj~èt~;hei~ i”by~da vår.
Noe har vi vël :~nit. èksisterte, men
dette var hard k6st’. Älkohollstoff
misbruk, vold, •til~e1s med våpen,
hæn’erk,. ~farnilietragedier, heirne
brentsomsettin~ ~ på skolegården,
tabl’ettilbùd til 4klassiriger, merk:
Husapotektablet~er.

Mulige årsaker til denne utvik
lihg~n kan en”iklçe forvente å finne.
Heller ikke ådøse ov~er natten. Det
snakkes fra,ålle iiiSfan’s~er om samai~
beid, planlegging, forébyggende
arbeid, målsettinger p . ~.y.Dç’arbei~
der ut i fra situasjon og utviklingavi
har i dag, men, hjelper ihgçn, før i
morgen. ~ :‘

Det er snakk om tapëre. II’~ÉL.. er
en taper, og hvemblir.tapere?. Defi
nisjon på det kan diskuteés. I daglig
tale blir de kalt tapere som faller
mellom alle stoler. Jeg velger å trà at
det finnes en stol for alle, også for de
som ikke benytter seg avvanlige. til
bud og aktiviteter.

Det er mange som legger ned et
enormt arbeid i lagsvi~l~omhet. Er
det noen som çr interessert i à satse
pä den siste “stolen”?.Skal vi kalle
den voksen-kontakt, der hvor vi er
til stede, kan nås av’b~rnIungdom
med sine meninger og tanker. Noen
idéer omkring dette har.jeg, mere
kan det (bli ut) av det om vi blir fle
re.

vil arrangere swingkurs for barn i
aldersgrupper 7-10 år, 10-13 år og 13-
15 år.

Vi ønsker likt antall av jenter og gut
ter. Spesielt guttene mä melde segpa.

Swingkursene vil bli ledet a”~ Anja
Sollihaug og Lillian Trelnes, som for
øvrig er “gamle” kormedlemmer.

Kursene vil komme i gang i sluten av
januar måned på Hommelvik Ung
domsskole. Datoene er ikke bestemt
da vi vil ha påmelding først. Pris ca.
kr. 25,- pr. time.

Interesserte som hører under nevnte
områder melder seg hos: -

Ann Kristin Ingstad, øvre Solbakken/
Muruvik, tlf. 97 11 82.
Ella Vifstad, Nedre Solbakken, tlf.
97 05 71.
Margit Gravdal, NesbakkanlSentrum
tif. 97 09 92.
Ann Ben~ë’SødahI, GrønberglMidt

- sandan, tlf. 97 13 26.
SeIbuv~genILøfta, tlf.

Grete Hermstad, Mostadmark, tif.
97 99 70.

Tirsdager, fredager og lørdager kan
bli aktuelle kursdager.

Tirsdag og fredag passer fint med en
dukkert i svømmehaLlen etter et swing
kurs.

For Foreldreforeningen
Irene Jensen

Oppfølging av tema om
barn og ungdom i bygda-
blad nr. 20 d.å.

Vi vil med dette brev igjennom dere,
forsøke å komme i kontakt med et par
som hadde skrevet et innlegg i nr. 20
d.å. Artikkel: «Å bli foreldre, en ny
erfaring, på godt og vondt.» Hilsen I.

Hvis de er interessert, sa kan de kon
takte oss på tif. 97 75 59.

Vår historie om vår sønn Kenneth
(11 mndr.) er noe den samme.

ORDET FRITT:
Merke eller signatur kan brukes
under innlegg til ORDET FRITT
dersom en ikke vil bruke navn, men
redaksjonen må alltid få vite hvem
det er som har skrevet.
Ellers forbeholder redaksjonen seg
rett til å redigere og forkorte inn
legg.

MALVI K KOM M. KINOER Redigert av Harald Byberg

Hommelvik 19.12.90
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Sverre Brandts
skuespill
Regi Ola Solum
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kl. 18.00: 5år - ‘

Barn kr. 11,- Voksne kr. 25,- kl. 20.00 10 år. kr. 35,-

ER BEST PÅ
Gr. 4, født 1985;.’. màndager kl.

~I IL N’Ialvik Idrettslag 17.30—18.15 i Samfunnshùset.
Vi ønsker alle velkommen til nytt

Affidrett vår 1991 semester.
Vi starter opp i uke 2 med følgende tre
ning~tider:
Gr. 1, født 1982 )81), torsdager kl.
18.00—19.00 i Malvikhallen.
Gr. 2, født 1983, torsdager kl. 17.00—
18.00 i Malvikhallen
Gr. 3, født 1984, torsdager kl.
18.15—19.00 i Samfunnshuset. . Styret i allidrett, M.I.L.

Foreldreforeningen Hommelvik skolekor

• Lilberg,
97 03 07.Bjørg K.


